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ZÁPISNICA 

z 15. zasadnutia Kultúrnej komisie  Zastupiteľstva Košického 
samosprávneho kraja, konaného dňa 28. 05. 2012 v Košiciach 

 
PROGRAM ROKOVANIA: 
1.   Otvorenie, schválenie programu zasadnutia kultúrnej komisie    
2.   Úprava rozpočtu Košického samosprávneho kraja v roku 2012   
3.   Informácia o poskytnutých dotáciách z vlastných príjmov Košického samosprávneho kraja  
      v zmysle Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja č. 3/2006  
      o poskytovaní dotácií v znení neskorších zmien a doplnkov  
4.   Krajská organizácia cestovného ruchu 
5.   Informácia o realizácii projektu EHMK   
6.   Rámcová obsahová náplň zasadnutí Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja  
      na II. polrok 2012     
7.   Plán úloh komisií Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja na II. polrok 2012 
8.   Diskusia 
9.   Rôzne 
 
K bodu č. 1 Otvorenie, schválenie programu zasadnutia kultúrnej komisie 
Vyjadrenie: 
Zasadnutie komisie otvoril Mgr. Géci Milan, privítal prítomných a dal členom komisie 
hlasovať o návrhu programu rokovania.  
 
Uznesenie: 
Členovia  komisie  jednohlasne odsúhlasili  program rokovania 
 
Hlasovanie: 
Prítomní: 12 
Za: 12 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
K bodu č. 2 Úprava rozpočtu Košického samosprávneho kraja v roku 2012 
Vyjadrenie:  
Ing. Karafová Mária – vedúca odboru financií ÚKSK v krátkosti informovala o návrhoch 
zmien v rozpočte KSK. 
 
Uznesenie: 
Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť v súlade             
so znením návrhu na uznesenie, bez pripomienok. 
 



Hlasovanie: 
Prítomní: 12 
Za: 12 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0  
 
K bodu č. 3 Informácia   o    poskytnutých   dotáciách   z   vlastných   príjmov Košického  
                     samosprávneho kraja  v zmysle Všeobecne záväzného nariadenia Košického        
                     samosprávneho  kraja    č. 3/2006   o  poskytovaní dotácií v znení neskorších   
                     zmien a doplnkov  
 
Uznesenie: 
Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a zobrať na vedomie v 
súlade so znením návrhu na uznesenie, bez pripomienok. 
 
Hlasovanie: 
Prítomní: 12 
Za: 12 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0  
 
K bodu č. 4  Krajská organizácia cestovného ruchu 
Vyjadrenie:  
Ing. Šebešová Adriana z odboru kultúry a cestovného ruchu ÚKSK stručne informovala 
prítomných o dôvodoch návrhu na vznik Krajskej organizácie cestovného ruchu. 
Mgr. Géci Milan – uviedol, že materiál je dobre spracovaný a vytvorenie takejto organizácie  
je potrebné, nakoľko je nutné spropagovať východoslovenský kraj v oblasti cestovného ruchu. 
 
Uznesenie: 
Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať, odsúhlasiť a schváliť          
v súlade so znením návrhu na uznesenie, bez pripomienok. 
Hlasovanie: 
Prítomní: 12 
Za: 12 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
K bodu č. 5  Informácia o realizácii projektu EHMK    
Vyjadrenie:  
PhDr. Viszlay Gabriel z odboru kultúry a cestovného ruchu ÚKSK informoval o súčasnom 
stave realizácie programu Terra Incognita a  investičných projektov v rámci projektu EHMK. 
 
Uznesenie: 
Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a zobrať na vedomie           
v súlade so znením návrhu na uznesenie, bez pripomienok. 
 
Hlasovanie: 
Prítomní: 12 
Za: 12 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 



 
K  bodu č. 6   Rámcová obsahová náplň zasadnutí  Zastupiteľstva Košického  
                        samosprávneho kraja na II. polrok 2012   
 
Uznesenie: 
Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť v súlade            
so znením návrhu na uznesenie, bez pripomienok. 
 
Hlasovanie: 
Prítomní: 12 
Za: 12 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
K bodu č. 7  Plán úloh komisií  Zastupiteľstva  Košického  samosprávneho kraja  
                      na II. polrok 2012 
Vyjadrenie:  
Mgr. Géci Milan – prečítal návrh úloh činnosti komisie na II. polrok a dal členom komisie 
hlasovať o danom návrhu. 
 
Uznesenie: 
Komisia prerokovala a schválila plán úloh kultúrnej komisie na II. polrok 2012 a odporúča 
zastupiteľstvu prerokovať a schváliť Plán úloh komisií Zastupiteľstva Košického  
samosprávneho kraja na II. polrok 2012, bez pripomienok. 
 
Hlasovanie: 
Prítomní: 12 
Za: 12 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
K bodu č. 8  Diskusia 
Diskusia prebiehala k jednotlivým bodom priebežne. 
 
K bodu č. 9  Rôzne 
●  podujatie Imaginácie  
 Mgr. Géci Milan informoval prítomných, že v dňoch 31.5 - 2.6.2012 sa uskutoční podujatie 
Imaginácie pripravované Mgr. art. Blaškovičovou Ľubicou s miestom konania v Košiciach 
i v Prešove.  Odporučil členom komisie účasť na tomto podujatí. Pozvánky na podujatie 
zabezpečila pre členov komisie v predstihu pred zasadnutím komisie Mgr. Blaškovičová, 
nakoľko sa rokovania komisie osobne nemohla zúčastniť z dôvodu  prípravy podujatia. 
●  Hrad Krásna Hôrka   
Mgr. Géci Milan uviedol, že na poslednom rokovaní Zastupiteľstva KSK dal podnet             
na finančnú zbierku pre obnovu hradu Krásna Hôrka zničeného požiarom a na základe toho 
bolo prijaté i uznesenie ZKSK. Oslovil prítomných  členov komisie - neposlancov, aby zvážili 
aj svoju podporu. 
● Problematika žobrákov v centre mesta Košíc 
Čabala Štefan – informoval členov so svojím postrehom i osobnou skúsenosťou týkajúcou sa 
problematiky žobrákov, bezdomovcov a asociálov v centre mesta, ktorí znepríjemňujú svojím 
správaním prítomných domácich i zahraničnú klientelu. Keďže mesto Košice má byť v r. 



2013 Európskym hlavným mestom kultúry, nie je to peknou vizitkou a bolo by potrebné to 
riešiť. 
Horník Karol – podotkol, že je to ťažko riešiteľný problém a zápasia s tým i iné krajiny 
Európy napr. mesto Marseille, ktoré navštívil súťaži tiež o titul EHMK a taktiež tam bojujú s 
 kriminalitou. 
● podujatie Dargovská ruža 
Mgr. Géci Milan sa opýtal prítomného  Ing. Šimka Ľubomíra, starostu obce Svinica ako 
jedného z organizátorov podujatia Dargovská ruža na priebeh tohto podujatia.  
Ing. Šimko Ľubomír stručne informoval, že v tomto roku to bol  postupový ročník, na 
otvorení bola europoslankyňa p. Smolková,  kvalita bola vyššia ako minulý rok a taktiež bola 
i vysoká účasť. Zároveň sa poďakoval za pomoc a osobnú angažovanosť p. Gécimu.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
...................................................... 
         PhDr. Jana Kovácsová 
           tajomníčka komisie 

...................................................... 
           Mgr. Milan Géci  
             predseda komisie 

 
 
 


